
Komunikat nr 5/2013 z posiedzenia Rady PFO w dniu 06 października 2013 r.

W dniu 06 października w siedzibie PFO w Katowicach przy ul. Gen. Hallera 28 odbyło się
piąte w tym roku posiedzenie Rady Federacji (RF). 

  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Rady: 
1) Andrzej Jenczura – prezydent PFO;  
2) Michał Horzela – wiceprezydent ds. organizacyjnych;
3) Marek Łabaj – wiceprezydent ds. hodowlanych
oraz zaproszeni goście:

      

1) Jerzy Kozłowski – przewodniczący KKW;
2) Marian Świtała – Kierownik sekcji do spraw CIH i obrączek ;
3) Eugeniusz Kupczak – Kierownik sekcji do spraw CITES;
4) Artur Kupczak – członek sekcji do spraw CITES;
5) Paweł Sola – informatyk - programista, projektant platformy informatycznej dla PFO.
Obradom posiedzenia przewodniczył Prezydent RF. Posiedzenie przebiegało zgodnie z
porządkiem przez niego przedstawionym. 

W trakcie posiedzenia RF między innymi:

  

    
    1. Podjęto Uchwałę nr 7/2013 o przeznaczeniu funduszy ze składek członkowskich PFO na
zakup medali, które otrzymają najwyżej ocenione na OMP2013 w Czeladzi kolekcje ptaków i
ptaki pojedyncze.   
    2. Podjęto Uchwałę nr 8/2013 w sprawie przeznaczenia środków finansowych na zakup
odznak „Zasłużony sędzia PFO”.   
    3. Omówiono pierwszy etap prac Sekcji do spraw CITES. Sprawozdanie złożył Kierownik
sekcji, który poinformował o zakończeniu prac nad utworzeniem listy ptaków egzotycznych,
które należałoby zwolnić z rejestracji a także tych, dla których rejestracja miałaby być znacznie
ograniczona. Opracowany dokument zostanie wysłany do weryfikacji przez stowarzyszenia
członkowskie PFO, zanim zostanie wysłany do organów państwowych. Omówiono list będący
odpowiedzią na pismo PFO skierowane do Państwowej Rady Ochrony Przyrody.   
    4. Omówiono przygotowania do tegorocznych Ornitologicznych Mistrzostw Polski, które
odbędą się w Czeladzi. Zwrócono uwagę Organizatorowi zawodów na konieczność
zabezpieczenia odpowiedniego składu osobowego w celu przyjęcia ptaków do konkursów, jak
również zorganizowania zespołu obsługującego sędziów podczas oceny. Skład osobowy
Organizator zobowiązany jest podać Radzie na listopadowym posiedzeniu Rady.   
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    5. Zapoznano się z protokołem z Walnego Zebrania Sekcji Sędziów, które odbyło się w
siedzibie PFO 29 września 2013 roku.   
    6. Z satysfakcją członkowie Rady przyjęli zaproszenie przez C.O.M. polskiego sędziego
(sekcja E) do oceny ptaków na Ornitologicznych Mistrzostwach Świata we Włoszech.

Walne Zebranie Sekcji Sędziów zaproponowało kandydaturę pana Tadeusza Bysia, który
wyraził zgodę na reprezentowanie naszej federacji w Bari.   
    7. Zapoznano się z postępem prac nad platformą informatyczną (IP PFO) wykonywaną na
zlecenie Rady. W fazie testowej jest moduł CIH, do którego wprowadzone zostaną dane
osobowe hodowców, a który jest najważniejszy z punktu widzenia działania pozostałych
modułów. Kierownik Sekcji do spraw CIH poinformował o kłopotach z przekazaniem pełnej bazy
hodowców, związanych z ciągle niewyjaśnionymi danymi znacznej ilości starych i nowych
członków PZHKiPE.

Szybkość nadania CIH zależy od reakcji stowarzyszenia. Kierownik sekcji do spraw CIH
ma od momentu otrzymania wniosku o nadanie CIH 14 dni na jego nadanie i z terminu tego (jak
poinformował członków Rady) się wywiązuje. Wraz z nadanym CIH-em Kierownik wysyła
tradycyjną drogą pocztową do stowarzyszenia „Akt nadania CIH” w dwóch egzemplarzach,
będący potwierdzeniem jego nadania. Jeden egzemplarz przeznaczony jest dla hodowcy,
któremu CIH został nadany i stowarzyszenie jest zobowiązane mu go przekazać. Dla hodowcy
jest to dowód, że nadana mu cecha jest jego własnością. 

Kierownik sekcji do spraw CIH zwrócił również uwagę na konieczność, w związku z
przetrzymywaniem danych osobowych na platformie, wprowadzenia zmian w dokumentach
dotyczących ochrony danych osobowych, które posiada PFO.

W fazie testowej jest również moduł platformy dotyczący obrączek dla ptaków
(zamawianie, rozliczenia finansowe), testowany jest moduł dotyczący składek członkowskich.
Projektowany jest moduł do obsługi konkursów ptaków: przyjmowanie ptaków wg klas
wystawowych, generowanie protokołów sędziowskich i katalogu.

Platforma informatyczna PFO zabezpieczona zostanie przed ewentualnymi atakami
hakerskimi protokołem SSL, z którego korzystają instytucje bankowe.   
    8. Z siedemnastu stowarzyszeń członkowskich PFO piętnaście złożyło zamówienie na
obrączki rodowe dla ptaków w wyznaczonym uchwałą terminie, czyli do dnia 30 września.
Obrączki dla tych stowarzyszeń zostały zamówione u producenta. Kaliskie Stowarzyszenie
CALISIA Kalisz zdecydowało o zamówieniu obrączek w drugim terminie. Do dnia 06
października nie wpłynęło zamówienie z Polskiego Związku Hodowców Kanarków i Ptaków
Egzotycznych.   
    9. Członkowie Rady zostali poinformowani, że z zakupu standardów ptaków po obniżonych
o 30 % cenach, obowiązujących do dnia 30 września tego roku, skorzystały tylko dwa
stowarzyszenia członkowskie PFO: EGZOTA Sosnowiec i Klub Hodowców Kanarków
Kształtnych. Dla hodowców ptaków, którzy biorą udział w konkursach ptaków, standardy są
podstawą hodowli. Stąd wielkie zdziwienie członków Rady brakiem zainteresowania
standardami zarządów stowarzyszeń, do których skierowane zostały w momencie uruchomienia
promocji pisma e-mailowe. Akcja zachęcająca do zakupu była również prowadzona na stronie
internetowej naszej federacji.   
    10. Rada zwraca się do członków stowarzyszeń o pomoc przy organizacji tegorocznych
Ornitologicznych Mistrzostw Polski. Potrzebne są osoby do przyjmowania ptaków, obsługi
stanowisk sędziowskich jak również utrzymania porządku na salach wystawowych. Uprzejmie
prosimy o zgłaszanie się do członków Rady lub do Organizatora z ofertą pomocy.   
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Na tym posiedzenie zakończono.
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